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افزایش ۲ برابری عرضه آنتی بیوتیک و ایبوپروفن
مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو گفت: عرضه 
انواع آنتی بیوتیک و ایبوپروفن در داروخانه های ســطح شهر در 

یک ماه گذشته بیش از ۲ برابر شده است.
محمد پیکان پور اظهار داشت: در رابطه با تأمین سوسپانسیون های 
آنتــی بیوتیک در بازار، علاوه بر افزایش واردات به عنوان مکملی 
برای تأمین بازار، تولیدات داخلی نیز افزایش چشمگیری پیدا کرده 

است.

وی افزود: در مهر ماه امســال ۴.۵ میلیون واحد سوسپانســیون 
آنتی بیوتیک روانه بازار شــده که این عدد در آبان ۱۴۰۱ به ۸.۵ 
میلیون واحد رســیده است که تأمین از هر دو مسیر تا اشباع بازار 

ادامه خواهد داشت.
پیکانپور ادامه داد: شربت و سوسپانسیون استامینوفن هم در مهر 
مــاه ۱.۵ میلیون واحد روانه بازار شــده بود کــه این رقم در آبان 

۱۴۰۱ به ۶ میلیون واحد رسید.

مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل ســازمان غذا و دارو تاکید کرد: 
تولید و عرضه سوسپانسیون ایبوپروفن در مهر ماه ۳۰۰ هزار واحد 

بوده که در آبان ۱۴۰۱ به ۲.۴ میلیون واحد افزایش یافته است.
پیکانپور افــزود: با همت تولیــد کنندگان و همــکاری عوامل 
زنجیره تأمین، مابقی اقــلام دارویی هم به همین ترتیب در حال 
افزایش تولید و عرضه به بازار هستند و آثار آن به زودی در قفسه 

داروخانه ها قابل مشاهده خواهد بود.

جامعه

اخبار کوتاه 

آمــوزش و پرورش اعــلام کرد: صدور احکام آموزشــیار معلم 
)۴۵درصد مجموع حق شغل، حق شاغل و فوق العاده شغل( برای 
مشمولین از ۳۱ شهریور ۱۴۰۰ اعمال شد، وجوه و معوقات نیز از 

اول فروردین ۱۴۰۱ به مدت ۸ ماه پرداخت شده است.
صادق ســتاری فرد؛ سرپرســت معاون برنامه ریزی و توسعه 
منابع وزارت آموزش و پــرورش اظهار کرد: حدود ۸۰ درصد 
از مشــمولان رتبه بندی معلمان، مزایای رتبه آموزشیار معلم و 
حدود ۹۰ درصد از فرهنگیان، مزایای ترمیم حقوق را دریافت 

کرده اند.
وی افزود: ترمیم حقوق از اول مهر ماه اعمال شده است که 
در ماه های بعد نیز ادامه خواهد داشــت و شامل ضریب ریالی 
۳۰۰۰ امتیــاز و افزایش ۱۰۰درصدی حق اولاد و ۵۰درصدی 
عائله مندی اســت . در خصوص رتبه بندی نیــز صدور احکام 
آموزشــیار معلم )۴۵ درصد مجموع حق شــغل، حق شاغل و 
فوق العاده شــغل( برای مشمولین از ۳۱ شهریور ۱۴۰۰ اعمال 
شد، وجوه و معوقات نیز از اول فروردین ۱۴۰۱ به مدت ۸ ماه 

پرداخت شده است.
وی بیان کرد: با این حال، طبق قانون اســتخدام کشوری و 
قانون مدیریت خدمات کشــوری، برای همکاران تابع صندوق 
بازنشستگی کشــوری، مقرری ماه اول )افزایش حقوق نسبت 
به ماه قبل( از ترمیم حقوق و رتبه بندی کســر شــده است و 
طبیعتــاً مقرری ماه اول در زمان واریــز معوقات ۱۴۰۰ دیگر 

نخواهد شد. کسر 
ســتاری فرد درباره ادامه برنامه این معاونت بیان کرد: برای 
جامانــدگان یعنی ۲۰ درصد باقی مانده مشــمولان رتبه بندی 

ازجمله منتقل شــدگان درون دســتگاهی و بازنشستگان و ۱۰ 
درصــد باقی مانــده ترمیم حقوق، احکام صــادر و همزمان با 
حقوق آذرمــاه به همراه معوقــات پرداختی انجام می شــود، 
به علاوه در تلاش هســتیم بــا هماهنگی ســازمان برنامه و 

بودجه، معوقات ۱۴۰۰ نیز پرداخت شود.
ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش افزود: با توجه به اینکه 

در چندماه گذشته علی الحســابی به میزان تقریباً ۵۰ درصد از 
معادل ریالی رتبه آموزشــیار معلم بــرای مدت ۹ ماه )۶ماهه 
ســال ۱۴۰۰ و ۳ ماه ۱۴۰۱( واریزشــده در فیش حقوقی این 

کســور تحت عنوان برگشت جبرانی منظور شده است .
سرپرست معاونت برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش 
و پــرورش با بیان اینکه برخی همکاران عزیز فرهنگی نگران 

عدم صدور احکام یا کســورات قانونی هســتند، اضافه کرد: 
جای نگرانی نیســت قطعاً در پرداختی بعدی همه مشــمولان 
لحــاظ خواهند شــد، البته کنار پرداخت معوقات، طبعاً کســر 
معوقات هم خواهیم داشت که شامل مقرری ماه اول، برگشت 
جبرانی )مجموع علی الحســاب ۳ ماه فروردین، اردیبهشت و 
خرداد ۱۴۰۱، که قبلًا به حســاب همکاران واریز شد و برای 

آنکــه اعمال رتبه بنــدی در یک ماه دو بار منظور نشــود، در 
فیش صادره این عبارت قید شــده است( سهم مالیات، بیمه و 

است. بازنشستگی  صندوق 
وی بیان کرد: به زبان ســاده، خالص دریافتی این ماه همکاران 
شــامل، اختلاف حقوق آبان ماه و مجموع معوقات مزایای رتبه 
آموزشــیار معلم ۸ ماه نخســت ۱۴۰۱ و نیز ۲ ماه ترمیم حقوق 
مهر و آبان با علی الحســاب ۳ ماه واریزشــده، مقرری ماه اول و 
سایر کسورات قانونی است. حقوق مهر و آبان با علی الحساب ۳ 
ماه واریز شــده، مقرری ماه اول و ســایر کسورات قانونی است. 
همکاران تابع صندوق بازنشســتگان کشوری که دارای ۳۰ سال 
خدمت و بالاتر هستند، از کسور مقرری ماه اول معاف هستند، با 
این حال چنانچه همکاری، نسبت به صدور حکم یا مفاد مقرر در 
فیش حقوقی اعتراضــی دارد، به واحدهای اداری و مالی منطقه 

منتقل کند.
ســتاری فرد تصریح کــرد: برخی مناطق و اســتان ها در صدور احکام 
بســیار خوب عمل کردند ولی متأســفانه تعدادی نیــز از فرصت آبان 
ماه، آن چنان که انتظار داشــتیم، اســتفاده نکردنــد بنابراین باید این ۲ 
هفتــه پیش رِو دوچندان تلاش کنیم تا مزایای رتبه بندی را به طور کامل 
مســتقر کنیم و به طور موازی ارزیابی و تعیین امتیاز رتبه  افراد نیز دنبال 
شــود، نکته قابل توجه اینکــه همچنان که قبلًا تأکید و تصریح شــد 
مســئولیت صدور احکام رتبه بندی مشــمولان، تسریع و دقت در کار و 
حســن انجام امور مربوط با مدیران مناطق و مدیران کل استان هاست، 
وزارت خانه نیز باید در این راســتا نقش تنظیم گری و تسهیل گری خود 
را به خوبی ایفا کند تا ان شــاءالله هم رضایتمندی شــغلی معلمان و هم 

پرورشی محقق شود. و  آموزشی  کیفیت بخشی 

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس عنوان کرد؛

سیاست گذاری ها در حوزه تجهیزات 
پزشکی باید تغییر کند

عضو کمیســیون بهداشــت و درمان مجلس، بر ضــرورت تغییر 
سیاســت گذاری ها در حوزه تجهیزات و ملزومات پزشــکی کشور 

تاکید کرد.
محمدعلی محســنی بندپی، توضیح می دهــد که کمبود تجهیزات 
پزشکی موضوعی چند عاملی است که مهم ترین بخش آن به عدم 
مدیریت درســت بر بخش تأمین، تجهیز و توزیع تجهیزات پزشکی 

و آزمایشگاهی برمی گردد.
وی، موضــوع دوم را حذف ارز ترجیحی و عدم پوشــش آن که در 
مجلس ســال ۱۴۰۱ مصوب شــده بود، می داند و توضیح می دهد: 
چنــدی پیش مجلس تصویب کــرد که اگر دولت قرار اســت ارز 
ترجیحی را حذف کند، باید قیمت کالاهای اساســی به شــهریور 
ســال ۱۴۰۰ برگــردد، عملًا حــذف ارز ترجیحی در دســتور کار 
دولت قرار گرفت، اما نکته این اســت که نظــارت بر بازار و توزیع 
تجهیزات صورت نگرفت و قیمت هیچ کدام از تجهیزات پزشکی به 

قیمت های تعیین شده در سال ۱۴۰۰ برنگشت.
محســنی بندپی تاکید می کند که ســومین موضوع قابل طرح در 
این بخش، بحث عرضه و تقاضا اســت، چراکه با شروع فصل پاییز 
هم مصرف دارو و هم به دلیل بیماری های ویروسی بستری ها بالا 
می رود و نیاز به تجهیزات پزشــکی و آزمایشگاهی بیش از گذشته 

احساس و تقاضا بیشتر می شود.
وی با اشــاره به اینکه در این بخش مدیریت دچار مشــکل است، 
ادامــه می دهد: بحث احتــکار هم در بخش تجهیزات پزشــکی و 
آزمایشــگاهی مطرح است و آن هم به مدیریت بر نظارت و تولید و 

توزیع کالاها و تجهیزات پزشکی و آزمایشگاهی برمی گردد.
همزمان با افزایش تحریم هــا و حذف ارز ترجیحی، قیمت دارو و 
تجهیزات پزشکی به شــدت افزایش داشته، این موضوعی است که 
محسنی بندپی به آن اشــاره و تاکید می کند: ما می دانیم نوسانات 
قیمت کالاها و مواد اولیه ای که برای تولید مطرح اســت، جوابگوی 
قیمت های مصوب نخواهد بود. مجلــس مصوب کرده بود که بعد 
از حذف ارز ترجیحی قیمت ها به روز شــوند. حذف ارز ترجیحی به 
معنای افزایش فشــار بر مردم نیســت. قرار بود دولت مدیریت کند 
تــا مردم در این حوزه به مشــکل برنخورند، اما با افزایش قیمت ها 
فشــار مضاعف به مردم وارد شده و باید برای آن تدبیری اندیشید. 
در بخش تجهیزات پزشکی نیز با یک جهش فزاینده قیمت روبه رو 
شدیم که سبب شــد نه واردات صورت بگیرد، نه تولیدکننده توان 

تأمین کالا را داشته باشد.
عضو کمیسیون بهداشــت و درمان مجلس می گوید: در جلسه ای 
که با ســازمان غذا و دارو داشتیم، کمیسیون بهداشت و درمان این 
ســازمان را مکلف کرد که قیمت دارو را احصا کند و بعد از احصای 
قیمت تمام شــده، تجهیزات پزشکی قیمت گذاری شود. این افزایش 
قیمت قطعاً برابر با افزایش قیمــت برای مردم نخواهد بود. قیمت 

تمام شده را با کارشناسان ببندند.
وی اضافه می کند: مشــکل ما این اســت که در حال حاضر همه 
اقتصــاد بر عهده بخش دولتی اســت و به ســمت دولتی شــدن 
پیش رفته ایم. امروز به جایی رســیده ایم که دولت به تنهایی توان 
پیش بردن این ماجرا را نــدارد و ما ناگزیریم بخش خصوصی را به 
بازی بگیریم. اگر بخواهیم به شکوفایی و توسعه برسیم، گریزی از 
اینکه این بخش تقویت شود، نداریم. ما سرمایه دارانی داریم که نیاز 
به یک ریال تسهیلات بانکی ندارند و از منابع خودشان می خواهند 
در توســعه کشور اســتفاده کنند. باید به موضوع محرومیت زدایی، 
ایجاد اشــتغال، رفع موانع تولید نه در حد شعار که در عمل برسیم. 
اگر ما به آئین نامه های صد ســال پیش اتکا کنیم، قطعاً توسعه پیدا 
نخواهیم کرد و باید از حداکثر انعطاف پذیری و همراهی و همکاری 
بین بخشــی استفاده کنیم تا بتوانیم توســعه را رونق دهیم. مشکل 
عمده مــا عدم هماهنگی و همراهی بین بخشــی و قوانین بســیار 
قدیمی و کهنه است که امیدواریم با کمک مجلس و با همت دولت 

سیزدهم بتوانیم گام های اساسی در مسیر توسعه برداریم.
محســنی بندپی تاکید می کند که در تجهیزات پزشکی از مدیریت 
ناکارآمد رنج می بریم، یعنی ما باید دســت تولیدکنندگان را بگیریم، 
امــا عملًا مقاومت می کنیم. در این حوزه همچنان مافیا در شــبکه 
تجهیزات پزشکی وجود دارد. مجلس و دولت و حتی قوه قضائیه بر 
مبارزه با رانت ها و رانت خوارها اصرار دارند، اما ردپای مافیا همچنان 
ادامــه دارد و امیدواریــم هم مجلس و هم دولــت به این موضوع 

خاتمه بدهند.

وعده آموزش و پرورش برای افزایش حقوق معلمان

شهردار تهران از ایجاد هزار و ۵۰۰ هکتار فضای سبز تا پایان سال جاری خبر داد.
علیرضا زاکانی در حاشیه بهره برداری از تقاطع غیرهمسطح بزرگراه شهید باقری با خیابان 
فرجام و در جمع خبرنگاران گفت: پروژه ای که امروز افتتاح شد، بالغ بر ۴۰ میلیارد هزینه داشته 
و در دو سال قبل تنها ۴۰ درصد پیشرفت داشته اما در حال حاضر به ۶۰ درصد رسیده است.
شهردار تهران با بیان اینکه کارهای بزرگ مقیاس و کوچک مقیاس را شروع کرده ایم، اظهار 
کرد: یکی از این پروژه ها آزادراه شهید شوشتری است که بزرگراه شهید رستگار را به بزرگراه 
شهید یاسینی متصل می کند و فاز نخست انٓ در شش ماهه اول سال آینده افتتاح خواهد شد. 
وی با اشاره به موضوع الٓودگی هوا گفت: در حوزه آلودگی هوا ۲۳ دستگاه مسئول هستند و ما 
هم فراتر از قدرالسهم خود احساس مسئولیت کرده ایم. زاکانی تاکید کرد: تقویت حمل و نقل 
عمومی در دستور کار ما است و باید اصلاح شود همچنین ایجاد فضای سبز و رفع الٓودگی در 
دستور کار است. شهردار تهران در ادامه بیان کرد: هزار و ۵۰۰ هکتار فضای سبز در ۱۵ اسفند 
افتتاح خواهیم کرد و در داخل شهر هم پارک های متعددی افتتاح می شود.زاکانی در ادامه و 
در پاســخ به سوالی پیرامون موضوع واگذاری سهام چهار مورد از برندهای شهرداری شامل 
شهروند، همشهری، شهرآفتاب و رفاه عنوان کرد: از گذشته واگذاری سهام برندهای مذکور 
مطرح بوده و این یکی از تکالیف شــهرداری است که بخشی از این سهام واگذار شود. وی 
در ادامه بیان کرد: در راستای توسعه کارکردها و قابلیت های خدمت گذاری این واگذاری در 
دستور کار قرار گرفته است و شهر آفتاب به عنوان یک نقطه کلیدی به منظور انتقال نمایشگاه 

و باز کردن گره های ترافیک در اولویت است .

وزیر میراث فرهنگی با اشاره به علاقه  توریست های خارجی به 
فرهنگ و تمدن ایرانی گفت: در بطن فرهنگ و تمدن و معماری 

یزدی ها، رعایت حقوق زنان به وضوح قابل مشاهده است.
عــزت الله ضرغامی، در دیدار با نماینده ولی فقیه در اســتان و 
امــام جمعه یزد با بیان اینکه تمام گرفتاری های ما این اســت 
که نتوانســتیم به لسان قوم، دین را به مردم معرفی کنیم، اظهار 
داشــت: نتوانســتیم به نوجوانان و جوانان با زبان خودش امر به 

معروف و نهی از منکر کنیم.
وی با بیــان اینکه جوانان امــروز به دنبال ســخنان کوتاه و 
تاثیرگذار اســت، افزود: عادتی که برخی مســئولان ما در اطاله 
کلام دارند سبب شده که نتوانند با فرزندان دوره دیجیتال ارتباط 

برقرار کنند.
ضرغامی ادامه داد: اگر کســی بلد بود با جوانان و نوجوانان ما 
ســخن بگوید، باید ابتدا مقداری با آنها راه می رفت و ســپس 

اقتضائات آنها را درک می کرد.
وزیر میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری عنوان کرد: 
مــا روی زبان جدید کار نکردیم اما دشــمن کار کرد و بهره آن 
را برد به نحوی که یک شــبکه سعودی که ذره ای حقوق بشر 
در طول تاریخ برای آن مطرح نبوده، توانسته روی ذهن بخشی 
از نوجوانان و جوانان تاثیر بگذارد. وی بیان کرد: توریســت های 
خارجی عاشق یزد و طرفدار قنات و بادگیر و بافت تاریخی و هم 

طرفدار زندگی مسالمت آمیز ادیان و مذاهب مختلف هستند.
ضرغامی با اشاره به جذابیت های معماری یزد و توجه به جنبه 
های جنســیتی معماری یزد عنوان کرد: حقــوق زنان در بطن 
فرهنــگ مردم یزد و حتی معماری آنها وجود داشــته و خارجی 

ها که در این شهر قدم می زنند، متوجه این موضوع می شوند.
وی بیان کرد: همین مســائل سبب شده که بسیاری از کشورها 
که پروژه ایران هراسی را کلید زدند، از آمدن توریست های خود 
به ایران جلوگیری می کننــد زیرا می دانند که با حضور آنها در 
ایران و آشــنایی با فرهنگ و تمدن ایرانــی، پروژه های آنها را 

نقش برآب می کند.

معاون اقتصادی رئیس جمهور معیشــت مــردم را جزء خطوط 
قرمز دولت بیان کرد و گفت: کشــور با روحیه جهادی در مسیر 

روبه پیشرفت حرکت می کند.
محســن رضایی در دیدار با نماینده ولی فقیه در استان با اشاره 
به تاکید دولت بر حمایت از بخش خصوصی و مردم شدن اقتصاد 

افزود: دولت سیزدهم تمام قد در این زمینه تلاش می کند.
وی با اظهار اینکه معیشت مردم جز خطوط قرمز دولت به شمار 
می رود، تصریح کرد: دولــت برای حمایت از بخش خصوصی و 
فعالان اقتصادی برنامه دارد و تلاش کرد با جراحی اقتصادی و 

اصلاح رویه های اشتباه گذشته جامعه به رفاه برسد.
وی تفکر بسیجی را رمز موفقیت کشور بیان کرد و گفت: ایران 
اسلامی در گذشته با دســتان خالی بسیاری از مشکلات را حل 
کرد و هر جا که تفکر بســیجی و برگرفته از اندیشه ناب حضرت 

امام باشد، به دستاوردهای ماندگاری خواهیم رسید.
رضایی با بیان اینکه کشور با روحیه جهادی و بسیجی در مسیر 
درست و رو به پیشرفت در حال حرکت است، افزود: با این تفکر 
به طور حتم گردنه ها و چالش های اقتصادی را پشت سر خواهیم 

گذاشت.
معــاون اقتصادی رئیس جمهور با اشــاره به ظرفیت های مهم 
اقتصادی مازندران اجرای طرح های توسعه ای و حمایت از تولید 
را از مهمترین برنامه های برای توسعه اقتصادی استان بیان کرد 

و گفت: همچنین ایجاد اشــتغال فراگیــر نیز از دیگر برنامه های 
اقتصادی دولت به شمار می رود.

آیــت الله لائینی نماینده ولی فقیه در مازندران نیز با اشــاره به 
ریل گذاری مناسب دولت برای توسعه اشتغال پایدار در کشور و 
استان گفت: دشــمنان در تلاش هستند تا دستاوردها را کوچک 

جلوه دهند اما توطئه های آنان راه به جایی نمی برد.
وی با اظهار اینکه مردم اســتان قــدردان تلاش های جهادی 
دولت هســتند، گفت: قطعاً برنامه های دولت در آینده نزدیک به 

بار خواهد نشت و مردم از ثمرات آن بهره مند می شوند.
وی مرز موفقیت در کشور را اتحاد و همدلی ذکر کرد.

معاون عملیــات پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بــزرگ از اعمال قانون دو میلیون 
خــودروی فاقد معاینه فنی و نیز ۱۴۲ هزار خودروی دارای نقص فنی یا دودزا از ابتدای 

سال جاری تاکنون در پایتخت خبر داد.
ســرهنگ محمد رازقی درباره اقدامات انجام شده از سوی پلیس راهنمایی و رانندگی 
بــرای مقابله با آلودگی هــوای پایتخت، اظهارکرد: برابر قانــون هوای پاک هریک از 
سازمان ها و ارگان ها وظایفی را برعهده دارند و در این میان پلیس راهنمایی و رانندگی 
نیز دارای وظایفی اســت که جلوگیری از تردد و اعمال قانون وسایل نقلیه دودزا و فاقد 

معاینه فنی از این موارد است.
وی با بیان اینکه از ابتدای امسال تاکنون حدود دو میلیون وسیله نقلیه فاقد معاینه فنی 
از سوی دوربین های سطح شهر مورد اعمال قانون قرار گرفته است، گفت: همچنین در 
این مدت ۱۴۲ هزار خودروی دارای نقص فنی آشکار یا دودزا هم که از سوی ماموران 

مورد مشاهده قرار گرفته، اعمال قانون و جریمه شده است.
معاون عملیات پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ ادامه داد: یکی دیگر از اقدامات 
پلیس فک پلاک خودروهای دودزا اســت که پلیس پلاک این خودروها را اخذ و به این 
خودروهــا پلاک اعزام به تعمیرگاه می دهد، مالــک این خودروها باید ظرف مدت مقرر 
شــده در چند روز آتی به تعمیرگاه مراجعه و مشــکل خودروی خود را برطرف کرده و 

دوباره پلاک وسیله نقلیه را دریافت کنند.

رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت از توزیع ۱۷ قلم کالای استحقاقی برای ۴ هزار 
محیط بان از روز جاری با اعتبار ۲۲ میلیارد تومان خبر داد.علی سلاجقه رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیســت در حاشیه مراســم توزیع ۱۷ قلم کالا استحقاقی برای ۴ هزار محیط بان در 
سراســر کشور اظهار داشــت: برای هر محیط بان حدود ۵ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان جهت 
تأمین ۱۷ قلم کالا در نظر گرفته شده و امروز این کالاها که شامل کوله پشتی، پوتین، لباس 
گرم و … است به ۳۱ استان ارسال می شود. وی با اشاره به اینکه ۲۲ میلیارد تومان اعتبار 
جهت تأمین کالاهای مورد نیاز اختصاص داده شده است، تصریح کرد: در مورد تأمین جلیقه 
ضدگلوله برای محیط بانان نیز اقدامات لازم صورت گرفته و هر ۵ سال یک بار سعی می کنیم 
به روز رسانی این لباس ها را انجام دهیم تا نیروهای محیط بان در برابر اتفاقات احتمالی ایمن 
باشند.سلاجقه با اشاره به اینکه تقریباً تمام وسایل نقلیه سازمان محیط زیست فرسوده و طول 
عمر بالای ۱۰ سال دارند، تأکید کرد: این در حالی است که طبق قانون هوای پاک، سازمان 
محیط زیست باید الگو باشد.رئیس سازمان حفاظت محیط زیست افزود: ما پیگیری هایی را از 
سوی دولت انجام داده ایم که طی سه سال سه هزار دستگاه خودرو در اختیار سازمان محیط 
زیســت قرار گیرد که البته این خودروها باید شرایط ویژه عبور از مناطق صعب العبور را هم 
داشته باشد. وی بیان کرد: با خودروسازان داخلی جهت این مسئله صحبت شده و در صورت 
کمبود و رفع نشــدن نیازهای مربوط از خودروهای خارجی هم استفاده می کنیم. سلاجقه 
تصریح کرد: البته در مورد موتورسیکلت های سازمان محیط زیست مشکلی وجود ندارد و همه 

محیط بانان و نمایندگی ها از این امکان بهره مند هستند.

 ایجاد ۱۵۰۰ هکتار فضای سبز 
در پایتخت تا پایان سال

رعایت حقوق زنان در بطن تمدن و 
معماری یزدی ها ملموس است

معیشت مردم خط قرمز دولت است؛ 
برنامه اشتغال فراگیر دولت

 جریمه بیش از ۲ میلیون خودرو 
به دلیل معاینه فنی در تهران

 توزیع کالا برای محیط بانان و
3 هزار خودرو برای محیط زیست

شهردار تهران در جمع خبرنگاران مطرح کرد؛

معاون رئیس جمهور:وزیر میراث فرهنگی:

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست خبر داد:معاون عملیات پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ:


